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meeste zelfstandige naamwoorden hebben een enkelvoud

(je hebt er maar één van) en een meervoud (je hebt er meer 

van). Als woorden eindigen op a, i, o, u of y schrijf je in het 

meervoud -’s erachter. 

  je hoort:  je schrijft:

foto  [fotoos]  foto + ’s = foto’s

pinda  [pindaas]  pinda + ’s = pinda’s

Onthouden!

    foto - foto’s 

Meervouden –’s

pinda’s    kiwi’s  auto’s  menu’s pony’spasta’s     ski’s  foto’s  paraplu’s baby’spoema’s     taxi’s   iglo’s  accu’s  hobby’s pyjama’s     tipi’s  radio’s  sudoku’s lolly’scamera’s     yeti’s   kilo’s  tutu’s  jury’s

    foto - foto’s 

Weet je nog? 

Zelfstandige naamwoorden zijn woorden
voor mensen, dieren, dingen, plaatsen 
of (eigen)namen.


